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Lomborg Børnehus Forældrebestyrelsesmøde            
Tid:  28/3. kl. 16.45- 18.45 
Deltagere: Benedikte, Christina L, Anja, Stina, Henrik 
Afbud: Christina H, Sabina, Tina, Kirsten 
Referent: Henrik 

Dagsorden 
1. Nyt fra Lomborg Børne-

hus  

Info om før børnehave gruppe i Mumidalen Og hvad der sker i 

børnehaven. 

2.  Info fra kontoret 
Økonomi 
Børnetal 
Personalenyt 
Andet/  
- placering af sommerfest 

Vi havde et underskud på -284.566kr. Men havde et overskud 
med os fra 2021 på 276.000kr. Så et lille samlet underskud.  
12 vuggebørn, 55 børnehavebørn 
Simon ferie til 2 maj 
Pattana stopper den 31/3 og Maj Britt starter 1/5 
Vi har besluttet at prøve noget nyt med sommerfesten. Torsdag 
den 15/6 kl. 16-18 Hvad tænker forældrebestyrelsen om det? 
Forældrebestyrelsen tænker at det er en god ide. 
  

3.  Drøftelse om fordele og 
ulemper ved at førsko-
legruppen arbejder med 
det samme materiale 
som lærerne bruger i 
Ramme skole.  

Forældrebestyrelsen synes at en god overgang til skole er: 

At der arbejdes med konfliktløsning, robusthed, relationerne og 

skærpe børns lyst og nysgerrighed. Da det er det vigtigste for 

børn at lære, for at kunne begå sig godt i skolen. Gennem leg vil 

børnene, hvis de selv bliver interesseret i det møde tal og bogsta-

ver som de så kan lave små øvelser med. 

Der bliver lavet en skrivelse til kommende førskolebørns forældre 

om hvad gruppen vil arbejde med, til udlevering i august. 

4. Børns sprogbrug i bør-
nehaven. Gennemgang 
af et forslag til opslag 
på aula. 

Gennemgang af skrivelse og drøftelse herom: 

Forældrebestyrelsen synes at det ser fornuftigt ud. Christina tjek-

ker det igennem inden det bliver sendt ud på aula. 

5. Evaluering af fortælle-

aften (måned) 

Forældreaften var super hyggelig og en god aften. Der var stor 

forskel på forestillingerne der blev lavet. Det var noget anderledes 

end tidligere, da der var ikke kendte historier og private historier 

hvilket der var fint. 

Forældrene oplevede at børnene var optaget at fortællemåneden. 

Og i nogle hjem blev man opmærksomme på de klassiske even-

tyr, frem for kun nye historier 

 

6. Evaluering af rugbrød 

til formiddagssamling 

Forældrebestyrelsen har ikke hørt fra andre forældre om deres 

oplevelse af formiddagsmad. Forældrebestyrelsen vil prøve at 

kontakte de forældre som har ytret ønske om dette. 

- Personalet oplever at børnene er glade for en mad. 

 

7. Evt  

 Næste møde  3/5 forslag  

 


